

# Franckesche Stiftungen zu Halle

## Lebenslauf von Wolfgang Johannes Gröper.

**Gröper, Wolfgang Johannes**

**Halle (Saale), 15.04.1706**

---

### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-193865](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-193865)

Wolfgangus Johannes Röper Magis-  
 trus & Magdeburgicus Patre Valen-  
 tino Röpero Diacono ecclesiae Patriae  
 ad Urbem natus, fundamenta studii  
 in Urbem tam in patria, quam in  
 et Calba, sicut vulgo fieri solet, perit  
 annum vero circiter decimum octavum  
 missus a parente in Academiam Hallensi-  
 ad solida pietatis et eruditionis prae-  
 paranda imbibenda. Sed ut prior vita in dis-  
 creta iam in scholis <sup>erat</sup> etiam anni Academici  
 et plane peruersissimis iuuentutis volupta-  
 tibus transacti ut nil nisi inutile serua-  
 pondus patriae educatum videatur. Deo vero  
 pro inestimabili bonitate sua misertus Sed me-  
 adhuc in ultima hora, protrahe me iterum ex la-  
 queis istis diaboli intricatissimis, colloca me in  
 ser liberos suos carissimos. Nam 24 febr.  
 supes anni propter meam opinionem innumerum  
 proceptorum, qui in Crispianotrophus a hunc  
 receptum magnam animi tranquillitatem dei gra-  
 tia adducit vivo. Audiam mea ut recens natus  
 embrio tractare incipio quoniam omnia  
 fere sunt oblitterata quae teneris aenis. Quia  
 Deus misereatur operis sui quo multi adducit  
 in posterum. Sed etiam per illud erigere possint  
 Deo magis magisque impulsu illis qui dora-  
 sua bene operis. Quia gratia suffulgetur  
 Hala M. DCVII. A 15 April.